
Jak prožít Noc kostelů?
Nejen ve starobylých chrámech, ale i na hladině Vltavy nebo v trolejbuse

mohou zájemci prožít letošní Noc kostelů. Přibližně 1 500 kostelů a 
modliteben otevře své dveře v pátek 9. června večer.

Kněží bojují proti bezpráví 
Dva kněží z provincie Nghe An ve středním Vietnamu navštívili Česko. 
Hovořili s KT o šikaně křesťanů ve Vietnamu i o boji za spravedlnost.

Téma: povolání kněz
Na tematické dvoustraně přibližujeme kněžské povolání. 

Jaké to je, když novokněží nastupují do své služby?  Nabízíme i pohled 
sociologa a několika kněží na prestiž tohoto povolání u nás i v zahraničí. 

Rozhovor: Marxismus je stále v nás
Pavel Fischer, někdejší velvyslanec ve Francii, je znám jako expert

v otázkách bezpečnosti, diplomacie, politiky. Své dokáže říct i o náboženství.

Aby děti chápaly, koho přijímají
Tisíce dětí přistoupí v tyto dny k prvnímu svatému přijímání. Většinou se 

slávou a radostí. Jak jim můžeme prospět v porozumění této svátosti?

_____________________________________________________________________________________________________

Příště:  KŘESŤAN A EKOLOGIE 
Křesťan se má zajímat o Boží stvoření a chránit ho, 

zdůrazňuje papež František. Jde to i v běžném životě? 
přineseme konkrétní tipy a ukážeme

projekty církevních organizací.

Bývalý kapitán české fotbalové reprezentace Pavel Nedvěd a viceprezident 

Juventusu Turín (zcela vlevo) předávají spolu s manažerem klubu Guiseppem

Marottou papeži Františkovi podepsaný dres. Papež přijal představitele a 

sportovce Juventusu a Lazia Řím, dvou týmů, které se další den na Olympijském 

stadionu v Římě utkaly o Italský pohár.                                                 Snímek ČTK 


